
Kære bestyrelse 

 

Kunne det være muligt, at bestyrelsen til generalforsamlingen vil henstille til, at grundejere som har skel og 

hæk mod fortov klipper hækken til skel, og ikke lader den vokse ud over fortovets første fliserække. 

Det sker ikke alle steder, hvor det især visse tider af året er vanskeligt på fortovet at passere 2 personer og 

særligt, hvis den ene går med barnevogn eller med børn.. Og så er det så ærgerligt at rive sig på hækken med 

risiko for rifter eller ødelagt jakke, eller for den sags skyld at måtte træde ud på kørebanen med risiko for at 

blive kørt ned. 

Samtidig vil jeg gerne bede bestyrelsen indtænke en løsning til op- og nedkørsel til stisystemet syd for 

Grønnevang, når Grønnevang skal have lagt ny asfalt.  Mange, næsten alle cyklister, cykler ad fortovet ud for 

Grønnevang 398 og 396. I flere tilfælde uden hensyn til fodgængere på  fortovet.  Det er uhensigtsmæssigt 

og til dels farligt. Problemet er opstået og har stået på siden udstykningen af - og stiføringen til Kringelholm. 

Det er beboere fra Grønnevang, fra Kringelholm og andre steder fra, som benytter fortovet i deres færd til/fra 

brugsen, skole, idrætsfaciliteter eller bare gennemkørsel.  Man kan tænke, at Grønnevang blev anlagt på et 

tidspunkt, hvor alt syd for jernbanen endnu var marker år frem, og der ikke var tænkt nærmere om et 

Kringelholm. 

Måske er løsningen så simpel som en lille asfaltrampe i vejhjørnet ved opkørslen til stisystemet så cykler og 

ladcykler kan køre op.  
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